

Date: 10 November 2025
Ref.: TB/LD/SM/1031-11-25/LB

التاريخ: 10 نوفمبر 2025
رقم الإشارة: TB/LD/SM/1031-11-25/LB

H.E Waleed Saeed Abdul Salam Al Awadhi
Chief Executive Officer
Securities & Commodities Authority
Abu Dhabi – UAE

سعادة / وليد سعيد عبد السلام العوضي، المحترم
الرئيس التنفيذي
هيئة الأوراق المالية والسلع
أبوظبي، دولة الامارات العربية المتحدة

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai – UAE

السيد / حامد أحمد علي، المحترم
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي دولة الامارات العربية المتحدة

Subject: Notification of the Board Meeting of National Central Cooling Company (PJSC) to be held on 13 November 2025

الموضوع: اخطار بموعد اجتماع مجلس إدارة الشركة الوطنية للتبريد المركزي (ش.م.ع) المنعقد في 13 نوفمبر 2025

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

With reference to the Article 36/11 of the Disclosure and Transparency Regulations number (3) for the year 2000 (as amended), we would like to inform you that the Board of Directors of National Central Cooling Company PJSC will convene at 11:00am on 13 November 2025 to (i) review the financial results for the third quarter ended 30 September 2025 and (ii) discuss the business and operations of the Company.

بالإشارة إلى المادة رقم 11/36 من النظام الخاص بالإفصاح والشفافية رقم (3) لسنة 2000 المعدل، نحيطكم علماً بأن اجتماع مجلس إدارة الشركة الوطنية للتبريد المركزي ش.م.ع سينعقد بمشيئة الله في تمام الساعة الحادية عشر بتاريخ 13 نوفمبر 2025، (أ) لمراجعة النتائج المالية للربع الثالث المنتهي في 30 سبتمبر 2025 و(ب) لمناقشة نشاطات وأعمال الشركة.

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام،



.....
Sean Magee/ شون ماجي
Company Secretary / أمين سر مجلس الإدارة

